

Date: 15th March 2021

التاريخ: 15 مارس 2021م

Resolutions passed during the OGM held on 15th March 2021

القرارات الصادرة خلال الجمعية العامة العادية للبنك الوطني العماني المنعقدة بتاريخ 15 مارس 2021م

The following resolutions were passed at the NBO Ordinary General Meeting held on the 15th March 2021:

تم إصدار القرارات التالية خلال الجمعية العامة العادية المنعقدة بتاريخ 15 مارس 2021م:

1. Approval of the Shareholders Commitment Agreement to be concluded with certain related parties (and/or their nominees) and a proposed fee payable to a related party being appointed as a joint lead manager in connection with the proposed issuance of capital securities by the Bank.
2. Approval of any shareholders that attended the meeting who expressed their wish to enter into the Shareholders Commitment Agreement (either directly or through a nominee) on the same terms and conditions of the Shareholders Commitment Agreement.

1. الموافقة على إتفاقية التزام المساهمين مع بعض الأطراف ذات العلاقة (و/ أو مرشحيهم) و الأتعاب المقترح دفعها لطرف ذو علاقة اثر تعيينه كمدير رئيسي مشترك فيما يتعلق بالإصدار المقترح لسندات رأس المال الإضافي من المستوى الأول من قبل البنك.

2. الموافقة على المساهمين الحاضرين للإجتماع والذين يرغبون في الدخول في إتفاقية التزام المساهمين (إما مباشرة أو من خلال مرشح) على نفس شروط وأحكام إتفاقية التزام المساهمين.

Jawaher Saud Al Tamami
OGM Secretary



جواهر بنت سعود التمامية
أمين سر الجمعية